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BRM.0012.2.10.2013 
Protokół nr 10/2013 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 17 października 2013 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad:  9:00 
Godzina zakończenia obrad:  9:55 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

W Komisji udział wzięli: 
 
Członkowie Komisji Rewizyjnej :  
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
  
Anna Józefowicz   Przewodnicząca Komisji 
Irena Piotrowska   Członek 
Bogdan Tkaczyński   Członek 
Ryszard Przyszlak   Członek 
Jacek Górowski   Członek 
Franciszek Gawęda   Członek 
 
Nieobecni radni: 
 
Marek Ciapka,  
Dorota Krusze 
 
Ponadto uczestniczyli: lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz otworzyła posiedzenie 
Komisji Rewizyjnej i przedstawiła PORZĄDEK OBRAD: 
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Analiza wykonania inwestycji na terenie Gminy w 2013r. 
3. Informacja o pozyskanych środkach unijnych oraz innych funduszach w 2013r. 
4. Informacja z działalności i celowości wydatkowania środków finansowych 

pozyskanych z Gminy przez Stowarzyszenia działające na terenie Gminy w 
2013r. 

5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie obrad. 
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Ad. Pkt. 1   Porządek obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty przez Komisję. 
 
 
Ad. pkt. 2  Analiza wykonania inwestycji na terenie Gminy w 2013 roku. 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski powiedział, że w budżecie są 
zapisane 54 zadania inwestycyjne w tym:  
- wodociągowanie wsi Sulisławice jest na etapie przygotowania dokumentacji 
technicznej dot. wymiany wodociągu i zasilania,  
- Olbrachcice Wielkie droga gruntowa do gruntów rolnych odbiór w tym miesiącu 
prawie całkiem zakończona,  
- Strąkowa droga dojazdowa do gruntów rolnych jest w trakcie realizacji i będzie 
przedłużona do końca listopada z uwagi na trudności z przebiegiem drogi i 
pozyskaniem terenu,  
- Braszowice droga dojazdowa do gruntów rolnych prace zakończone tylko 
zgłoszenie odbioru,  
- budowa chodnika na terenie gminy Ząbkowice Śląskie została rozstrzygnięta 
procedura przetargowa i będzie budowany chodnik koło Sądu i Biedronki na Os. 
Słonecznym,  
- dokumentacja na zadanie budowa parkingu na Os. xx- lecia nierozpoczęte 
związane z przekazaniem przez Spółdzielnię gruntu,  
- dokumentacja techniczna przebudowa ul. Prusa jest zakończona i przygotowane do 
realizacji,  
- dokumentacja techniczna przebudowa ul. Szpitalnej zakończone i odebrane,  
- przebudowa dojazdów do garaży przy ul. Głowackiego nie rozpoczęto 
przygotowania do ogłoszenia przetargu,  
- przebudowa dojazdów do garaży przy ul. Jasnej wykonana jest dokumentacja 
techniczna nie ogłoszono przetargu na realizację,  
- przebudowa drogi działka nr 20 obręb Sadlno Gmina dokumentacja wykonana,  
- przebudowa drogi 510 w miejscowości Zwrócona wykonana dokumentacja 
techniczna do przyszłego budżetu, 
- przebudowa ul. Prusa prowadzącej bezpośrednio na teren przemysłowy wykonana 
dokumentacja, 
- przebudowa ul. Ciasnej inwestycja zakończona, 
- przebudowa ul. Grunwaldzkiej trwa nadal zakończenie w listopadzie, 
- przebudowa ul. Kościuszki zakończona, 
- przebudowa ul. Okrężnej w trakcie realizacji, 
- przebudowa ul. Spokojnej zakończona, 
- uszczelnienie podbudowy ul. Ziębickiej zakończone, 
-  podbudowa budynku gospodarczego wraz ze zmianą sposobu użytkowania w 
pomieszczeniach Straży Pożarnej w Olbrachcicach Wielkich działka jest w trakcie 
realizacji, 
- budowa boiska wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej nr 2 dokumentacja jest 
zakończona i odebrana, 
- przebudowa kominu budynku Przedszkola w Tarnowie, 
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-  remont pomieszczeń zaplecza kuchennego w Szkole Podstawowej nr 2 
zakończone, 
- wykonanie wewnętrznej sieci hydrantowej, oświetlenia ewakuacyjnego oraz 
urządzeń zapobiegających zadymianiu klatek schodowych w budynku Szkoły 
Podstawowej nr 1 trwa opracowanie dokumentacji technicznej jest to rozszerzony 
zakres, 
- wymiana pieca CO w budynku Przedszkola nr 2 została przygotowana 
dokumentacja na budowę kotłowni gazowej, 
- wymiana pokrycia dachowego na Przedszkolu nr 2 zakończona dokumentacja, 
- wymiana orynnowania wraz z instalacją gromową na budynku Gimnazjum 
Publicznego nr 2 w trakcie realizacji, 
- przebudowa kanalizacji na terenie miasta Ząbkowice Śląskie w trakcie realizacji, 
- utwardzenie terenu wraz z uporządkowaniem gospodarki wodno- deszczowej na 
ul. Dalekiej 13 umowa podpisana wykonawca powinien wejść w tym tygodniu lub 
przyszłym, 
- budowa kanalizacji deszczowej na terenie nowopowstałego osiedla domków 
jednorodzinnych jest to nowe zadanie chodzi o aktualizację dokumentacji trwają 
rozmowy z projektantem, 
- przebudowa kanalizacji deszczowej na działce nr 102 obręb centrum wraz z 
utwardzeniem terenu wykonano dokumentację i przekazano to Spółce Delfin 
- budowa placów zabaw na terenie wiejskim w Gminie Ząbkowice Śląskie inwestycje 
w trakcie zakończenia, 
-  budowa placu przy ul. Kamienieckiej nierozpoczęta nie ma terenu, 
- budowa skate parku dokumentacja zakończona, 
- rewitalizacja parku miejskiego imienia Sybiraków w trakcie realizacji, 
- rewitalizacja parku w miejscowości Olbrachcice Wielkie nie rozpoczęto, 
- rewitalizacja terenów zielonych z ich uporządkowaniem wykonaniem części 
zielonych i miejsca postojowe na ul. Ciasnej wykonany jest na to projekt, 
- budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie wycofanie z 
zadania z braku pieniędzy, 
- budowa oświetlenia na terenie miasta w trakcie realizacji , 
- budowa instalacji gazowej w Jaworku trwa opracowanie dokumentacji technicznej, 
- budowa schodów wewnętrznych z utwardzeniem terenu przy świetlicy wiejskiej w 
Pawłowicach zakończona, 
- budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Kluczowa dokumentacja jest 
opracowana, 
- remont pomieszczeń ZOK dokumentacja wykonana, 
- remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Bobolice adaptacja pomieszczeń na 
świetlicę środowiskową inwestycja zakończona i zrealizowana, 
- remont świetlicy w miejscowości Tarnów dokumentacja zrobiona, 
- opracowanie dokumentacji technicznej robót zabezpieczających na zamku 
zakończone, 
- renowacja i odbudowa muru kamiennego znajdującego się ma terenie zamku w 
trakcie realizacji, 
- zabezpieczenie murów miejskich nie rozpoczęto ponieważ nie uzyskano dotacji, 
- cały zamek jest w trakcie realizacji i do końca listopada musi być zakończone, 
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- budowa krytej pływalni na terenie miasta kończenie przygotowania wniosku na 
ogłoszenie przetargu na dokumentację, 
- budowa siłowni na terenie boiska w miejscowości Strąkowa dokumentacja 
zrobiona, 
- dokumentacja techniczna do zadania budowa zaplecza technicznego na terenie 
boiska sportowego w Stolcu dokumentacja w trakcie realizacji, 
- remont daszku w części elewacji wejścia do groty Ratusza Miejskiego zakończone. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz podziękowała za 
przedstawioną informację i otworzyła dyskusję nad przedstawionym tematem. Nikt 
nie zabrał głosu to zapytała o ul. Daleką 13 ponieważ to zadanie było przekładane 
prze poprzednie lata i skoro został wyłoniony wykonawca jaki obejmuje termin 
kiedy musi rozpocząć i zakończyć. 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski rozpoczęcie mogłoby być nawet w 
tym tygodniu a raczej pod koniec listopada, wykonawca pochodzi z Kamieńca 
Ząbkowickiego. 
 
Radny Bogdan Tkaczyński powiedział, że termin rewitalizacji parku Sybiraków  
miał nastąpić do końca listopada, jakie są opóźnienia i kiedy jest przewidywany 
termin zakończenia tej inwestycji. 
 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski powiedział, że były problemy z 
wykonawcą i są nadal, postęp prac głównych czyli utwardzenie ścieżek i 
postawienie ławek idzie w miarę ku końcowi, natomiast dużym problemem jest fosa, 
została już wykonana nowa dokumentacja techniczna odnośnie dna fosy ponieważ 
przy rozpoczęciu robót okazało się, że grunt jest strasznie zdewastowany i trzeba go 
usunąć, dlatego pierwsza wersja projektowa, że wystarczy tylko stabilizacja gruntu i 
wyłożenie tego kostką nie wchodzi w rachubę, jest tam jeden duży kolektor idący od 
Elsinu, który przyjmuje część wody z ul. Prusa i ul. Konopnickiej,  jest dokumentacja 
na zabezpieczenie tej rury, jest też mały problem przy końcu fosy ponieważ mur 
oporowy, skarpa przy budynku jest spękana i trzeba to zabezpieczyć, do końca 
listopada trzeba wyłączyć tą fosę bo jeżeli nie będzie uporządkowane dno to nie 
będzie można utwardzać tych skarp, natomiast na pozostałe roboty nie widzi 
potrzeby przedłużania terminu bo wykonawca miał określony termin, teraz będzie 
robiony plac zabaw i montowanie ławek jest ich aż 200 i pod ławką będzie 
utwardzony plac żeby nie rosła trawa, dlatego oprócz fosy inne roboty powinny być 
skończone. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz powiedziała, że prace 
ruszyły także koło tej dużej fontanny w parku, rozbierana jest tam kostka, ale 
kielichy dalej zostają czy one będą też zdjęte? 
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Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, poprzedni Burmistrz niemiał 
odwagi aby to rozebrać w tej chwili decyzja zapadła żeby ten relikt rozebrać a 
zasłużonym postawić piękniejszą fontannę. Fontanna nie będzie poddawana 
renowacji, będzie wyburzona i w to miejsce o tym samym kształcie zostanie 
wykonana fontanna chodząca, płaska i oświetlona.  
  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, podziękowała za 
odpowiedź i przeszła do kolejnego punktu obrad. 
 
 
Ad. pkt. 3 Informacja o pozyskanych środkach unijnych oraz innych funduszach w 
2013r. 
 
Kierownik Wydziału FZ Dariusz Małozięć, powiedział o pozyskanych środkach 
wewnętrznych pozyskali na 30 projektów środki które dają kwotę 5,5 mln zł. Na tą 
kwotę składają się następujące projekty: 
- remont świetlicy wiejskiej miejscowości Tarnów na terenie gminy Ząbkowice 
Śląskie – kwota dofinansowania 24 tys. zł, 
- projekt „Kultura zbliża narody i pokolenia” ze środków Euroregionu Glacensis. 
Beneficjentem projektu jest Ząbkowicki Ośrodek Kultury,  kwota dofinansowania 
wynosi  67 tys. zł, 
- Ząbkowicki Jarmark Wielkanocny ze środków lokalnej grupy działania „Qwsi” 
ZOK otrzymał dofinansowanie w kwocie 23 tys. zł, 
- Biblioteka Publiczna z tych samych środków otrzymała 15 tys. zł na zadanie „ W 
Ząbkowicach … mieszkają i o historii opowiadają” 
- ze środków programu na rzecz społeczności romskiej zadanie remont lokalu 
mieszkalnego w celu poprawy sytuacji mieszkaniowej rodziny romskiej kwota 10 200 
zł, 
- dodatkowe dofinansowanie do projektu remont parku miejskiego  im. Sybiraków 
kwota 1 100 000 zł, 
- ze środków ministerstwa kultury i dziedzictwa narodowego na prace 
zabezpieczające korony murów skrzydła wschodniego i południowego oraz prace 
konserwatorsko- zabezpieczające południowo- wschodniej bastei otrzymano kwotę 
500 000 zł, 
- z Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego dotacja celowa na stypendia i zasiłki 
socjalne w I półroczu 2013r. wynosiła 170 000 zł, 
- ze środków Ministerstwa Sportu i Turystyki na naukę i doskonalenie pływania dla 
uczniów ze szkół podstawowych i gimnazjalnych pozyskano 35 000 zł, 
- ze środków Terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na zadanie droga 
dojazdowa do gruntów rolnych w miejscowości Strąkowa pozyskano 160 000 zł, 
- na zadanie droga dojazdowa do gruntów rolnych w miejscowości Olbrachcice 
Wielkie 360 000 zł, 
- na zadanie droga dojazdowa do gruntów rolnych w miejscowości Braszowice 
153 000 zł, 
- ZOK otrzymał dofinansowanie na Ząbkowicki Piknik Średniowieczny w kwocie 
44 000 zł, 
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- Biblioteka Publiczna na zadania „Dotknij tajemnicy na polsko- czeskiej granicy” 
kwota 11 300 zł i na „Fantazje małych rąk” 6 700 zł, 
- na konserwacje rowu szczegółowego „Młynówka” dofinansowanie ze środków 
Urzędu Marszałkowskiego 30 000 zł, 
- na Jarmark Wielkanocny w 2014r. 21 000 zł, 
- w ramach konkursu odnowa dolnośląskiej wsi na zakup wyposażenia świetlicy w 
Tarnowie 7 000 zł, 
- na zadania związane z przebudową chodnika w miejscowości Kluczowa 90 000 zł, 
- na zadanie przebudowa chodnika w Ząbkowicach Śląskich 400 000 zł, 
- napięcie sieci wodociągowej w miejscowości Sulisławice do systemu 
wodociągowego Szklary 496 000 zł, 
- na przeprowadzenie 25- lecia zespołu Sierra Manta 37 000 zł, 
- na utworzenie sali rozpraw szajki ząbkowickich grabarzy w Izbie Pamiątek 
Regionalnych dofinansowanie wynosi 13 000 zł, 
-  ZOK na Jarmark Bożonarodzeniowy otrzymał dofinansowanie 32 000 zł, 
- OSiR na wyposażenie Hali Słonecznej w składane trybuny mobilne 23 000 zł, 
- Gmina na przebudowę ul. Prusa otrzymała dofinansowanie w kwocie 837 000 zł, 
- na budowę placów zabaw na terenach wiejskich 291 000 zł, 
- dofinansowanie ze środków Dolnośląskiego Funduszu Pomocy Rozwojowej na 
przebudowę ul. Grunwaldzkiej 100 000 zł, 
- na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości kluczowe 349 000 zł, 
- na budowę siłowni wewnętrznej we wsi Strąkowa 39 000 zł. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz otworzyła dyskusję nad 
przedstawioną informacją. Nikt, więc zamknęła dyskusję i przeszła do punktu 
następnego. 
 
 
Ad. pkt. 4  Informacja z działalności i celowości wydatkowania środków 
finansowych pozyskanych z gminy przez Stowarzyszenia działające na terenie 
gminy w 2013 roku. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz powiedziała, że nie ze 
wszystkich Stowarzyszeń wpłynęły informacje, następnie porosiła o przedstawienie 
informacji: 
 

• Klub Sportowy Barys Sarmat Warriors brak przedstawiciela, informacja 
złożona w formie pisemnej, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
• Ząbkowicki Klub Karate Kyokushinkai brak przedstawiciela, informacja 

złożona w formie pisemnej, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek powiedział, że zawodniczka tego 
klubu zdobyła brązowy medal na mistrzostwach świata i jej osiągnięcia są 
imponujące. 
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Radny Bogdan Tkaczyński powiedział, że jeżeli chodzi o to sprawozdanie jest to 
informacja o działalności nie ma natomiast żadnej informacji o wydanych środkach 
finansowych. 
 

• Gminny Szkolny Związek Sportowy informacja została przedstawiona przez 
przedstawicielkę Panią Patrycję Piątek i stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 
powiedziała także, że bywają sytuację, że dzieci z mniejszych szkół aby 
przyjść na zawody muszą przyjść pieszo lub są dowożeni prywatnymi 
samochodami, w ubiegłych latach trzeba było zrezygnować z wielu imprez 
sportowych ze względu na brak transportu, czekają teraz na druga transzę z 
gminy i nie mogą się doczekać. 

 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz otworzyła dyskusję nad 
przedstawioną informacją. 
 
Inspektor Anna Marcinków powiedziała, że został rozstrzygnięty trzeci konkurs na 
zadanie m.in. na drugą kwotę dotacji 2 500 zł, został on rozstrzygnięty 7 
października, zatwierdzenie przez Burmistrza nastąpiło 8 października i umowa na 
realizację zadania jest od dnia następnego, przewodniczący tego stowarzyszenia 
dostał informację aby podpisał tą umowę i do tej pory się nie zgłosił, dotacja w 
kwocie 2 500 zł wpłynie do 9 listopada zgodnie z ustawą i rozporządzeniem 
Ministra. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz z przedstawionej informacji 
wynika, że wszystkie środki, które zostały przekazane zostały wykorzystane tylko i 
wyłącznie na przewozy, czyli prawidłowo i właściwie. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek odniósł się do sformułowania, które 
go zaszokował, że uczniowie ze Zwróconej muszą pieszo uczęszczać może 
stwierdzić, że taka rzecz nigdy do niego nie wpłynęła i chciałby wyjaśnić kiedy to 
było bo nie wyobraża sobie tego aby uczniowie szli na nogach ze Zwróconej. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz powiedziała, że w 
sprawozdaniu jest napisane dowóz dzieci ze Zwróconej, więc nie mogły iść pieszo. 
 
Przedstawiciel Gminnego Szkolnego Związku Sportowego Patrycja Piątek 
powiedziała, że w tym roku starczyło środków, aby dzieci zostawały dowożone, 
chciała tylko powiedzieć, że takie sytuacje zdarzały się wcześniej, a kwota 
przeznaczona na to nie jest dużą kwotą to tych zawodów nie jest wiele a transport 
kosztuje i ciągle wzrastają a kwota nie, trzeba pamiętać też o tym, że rodzice sami 
dowożą dzieci z mniejszych miejscowości, aby uczestniczyły w tych zawodach i takie 
sytuacje się zdarzają, nie chce stwarzać problemu, ale tak bywało i nie można do tego 
dopuszczać. 
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• Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych „RAZEM” informacja została 
przedstawiona przez Panią Prezes Ewę Olewicz i stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 

 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz stwierdziła, że informacja 
została przekazana dobrze i szczegółowo. 
 
Radny Bogdan Tkaczyński zapytał ilu członków liczy to stowarzyszenie, a drugie 
pytanie jakie sekcje sportowe wchodzą w skład tego stowarzyszenia. 
 
Prezes Stowarzyszenia Inicjatyw Społecznych „RAZEM” Ewa Olewicz 
odpowiedziała, że Stowarzyszenie ma 22 członków, natomiast prowadzone są 
zadania dla klubów sportowych wiejskich, sekcje to głównie piłka nożna ale także 
sekcja tenisa stołowego, która działa w okresie zimowym w świetlicach wiejskich 
oraz sekcję rowerową w Stolcu. 
 

• Ząbkowicki Klub Karate- Do brak przedstawiciela oraz informacji złożonej w 
formie pisemnej. 

 
• Parafialny Zespół Caritas informacja została przekazana przez Skarbnika 

Krystynę Kacik- Grabową i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz zapytała czy są pytania. Nie 
ma, więc przeszła do następnego stowarzyszenia. 
 
 

• Stowarzyszenie Inicjatyw na Rzecz Dzieci Ziemi Ząbkowickiej brak 
przedstawiciel, informacja złożona w formie pisemnej, która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 

 
• Klub Sportowy Akademia Piłkarska „Orzeł” informacja została 

przedstawiona przez Wiceprezesa Klubu Artura Oczkosia i stanowi załącznik 
nr 9 do protokołu. 

 
 
Radny Bogdan Tkaczyński powiedział, że nie jest mu potrzebne sprawozdanie, 
które otrzymał bo tak się składa, że mieszka naprzeciwko Orlika i na co dzień widzi 
jak wygląda działalność Akademii Piłkarskiej „Orzeł”, jest zadowolony patrząc na 
małe talenty i jest zachwycony pracą trenerów bo trzeba wiedzieć jak zachęcić 
dziećmi. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz stwierdziła, że informacja z 
działalności jest bardzo merytoryczna i szczegółowa, następnie zapytała Panią Annę 
Marcinków co zrobić z tymi Stowarzyszeniami, których nie ma i czy ma jakieś 
zastrzeżenia do nich. 
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Inspektor Anna Marcinków przedstawiła jakie dotacje dostały stowarzyszenia, 
które się nie stawiły na Komisję oraz informacje. 
 

• Ząbkowicki Klub Karate Kyokushinkai prowadzi działalność w trzech 
zadaniach czyli udział dzieci i młodzieży z gminy Ząbkowice Śląskie procesie 
szkolenia sportowego w karate, uczestnictwo w treningach i zawodach 
otrzymało dofinansowanie na to zadanie w kwocie 5 000 zł, następne zadanie 
to udział dzieci i młodzieży z gminy Ząbkowice Śląskie w procesie szkolenia 
sportowego w zakresie piłki siatkowej uczestnictwo w treningach i meczach 
otrzymało także 5 000 zł, trzecie zadanie udział dzieci i młodzieży z gminy 
Ząbkowice Śląskie w procesie szkolenia sportowego w zakresie badmintona 
uczestnictwo w treningach i zawodach dotacja 5 000 zł. 

 
• Klub Sportowy Barys realizuje zadania udział dzieci i młodzieży z gminy 

Ząbkowice Śląskie w procesie szkolenia sportowego w dżudo dotacja na 
zadanie 5 000 zł, drugie zadanie udział dzieci i młodzieży z gminy Ząbkowice 
Śląskie w procesie szkolenia sportowego w tańcu uczestnictwo w treningach i 
turniejach dotacja 5 000 zł, trzecie zadanie udział dzieci i młodzieży z gminy 
Ząbkowice Śląskie w procesie szkolenia sportowego w sekcji szachowej 
uczestnictwo w treningach i turniejach dotacja 2 500 zł. 
 

• Ząbkowicki Klub Karate- Do na zadanie udział dzieci i młodzieży z gminy 
Ząbkowice Śląskie w procesie szkolenia sportowego w karate uczestnictwo w 
treningach zawodach dotacja 5 000 zł. 
 

• Stowarzyszenie Inicjatyw Na Rzecz Dzieci Ziemi Ząbkowickiej 
prowadzenie centrum terapeutycznego profilaktyki uzależnień i 
przeciwdziałania , zadanie prowadzenie świetlicy środowiskowej „Kubuś 
Puchatek” oraz telefon zaufania i punkt konsultacyjny, dofinansowanie 
posiłków dotacja 118 000 zł.  

 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz zapytała czy są jeszcze jakieś 
pytania. Nikt więc zamknęła dyskusję i przeszła do następnego punktu. 
 
 
Ad. pkt. 5  Sprawy różne - Ad. pkt. 6 Zakończenie obrad 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz zapytała czy ktoś chce 
zabrać głos. nikt więc zamknęła posiedzenie Komisji. 
 

 
Protokół sporządzono  
na podstawie nagrania 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
      (-) Anna Józefowicz 
Protokołowała 
Karolina Kita 


